
Zápis 
z 7. zasedání akademického senátu FTOP ze dne 29. května 2019 

Přítomni: Ing. Eva Mištová, Ph.D., doc. Ing. Pavel Šimáček, Ph.D., Ing. Siarhei Skoblia, Ph.D., 

Ing. Radek Vurm, Ph.D., doc. Ing. Jan Bartáček, Ph.D., Ing. Zdeněk Varga, Ing. Václav Durďák, 

Bc. Hana Skálová  

Omluveni: Bc. Karolína Dumská 

Hosté: doc. Ing. Vladimír Sýkora, CSc., Ing. Lukáš Tůma 

Program (8/0/0): 

1.  Projednání záměru vytvoření nových studijních programů  

2.  Výsledky doplňovacích voleb do AS FTOP 

3.  První čtení návrhu rozpočtu FTOP 2019 

4.  Projednání změny VŘ AS FTOP 

 

1. Projednání záměru vytvoření nových studijních programů 

Předsedkyně  seznámila  přítomné  se  záměrem  vytvoření  nového  studijního  programu 

bakalářského  studia  „Chemistry  and  Technology“  vyučovaného  v anglickém  jazyce  se 

specializacemi  „Sustainability  and  Environmental  Engineering“  a  „Fuels  processing  and 

utilization“.  Dále  o  záměru  vytvoření  nového  studijního  programu  magisterského  studia 

vyučovaném  taktéž  v anglickém  jazyce  „Sustainability  and  Environmental  Engineering“. 

V obou případech byl navržen jako garant doc. Ing. Luděk Jelínek, Ph.D. a zástupce doc. Ing. 

Tomáš Hlinčík, Ph.D. Z tohoto důvodu byl k zasedání akademického senátu přizván doc.  Ing. 

Vladimír Sýkora, CSc. proděkan pro pedagogickou činnost FTOP, aby mohl zodpovědět případné 

otázky přítomných, týkajících se tohoto záměru. Doc. Ing. Vladimír Sýkora, CSc. přítomným zdělil 

souvislosti  za vytvořením  těchto  programů  a  jejich  specializací.  Také  uvedl,  že  i  když  se  nyní 

předpokládá  zájem  o  tyto  programy  převážně  z řad  samoplátců,  měla  by  být  tato  možnost 

otevřená  i pro české studenty. Následně popsal rozdíly mezi státní a  institucionální akreditací a 

jakým způsobem se budou programy schvalovat. Doc. Ing. Jan Bartáček, Ph.D. vznesl dotaz, zda 

škola má představu kolik lidí by mělo tento program studovat a co se stane v případě, že se přihlásí 

jeden student. Doc. Ing. Vladimír Sýkora, CSc. uvedl, že zájem o tyto programy byl již projeven, ale 

přesné číslo není momentálně k dispozici. Co se týká minimálního počtu studentu pro otevření 

programů,  bude  nejspíše  závislé  na  individuálním  posouzení  jednotlivých  fakult  a  případně 

vedoucích ústavu. Další otázky nebyly vzneseny. Doc. Ing. Vladimír Sýkora, CSc. na závěr požádal 

o  aktivní  připomínkování  v průběhu  příprav  akreditace  a  omluvil  se  z dalšího  jednání 

akademického senátu. 

Návrh záměru předložit žádost o akreditaci studijních programů byl projednán AS FTOP 29.5. 

2019 a nejsou připomínky ke studijním programům a garantovi studijních programů.  

 

2. Výsledky doplňovacích voleb do AS FTOP  

Přítomní byli seznámeni s výsledky doplňovacích voleb do AS FTOP, které jsou k nahlédnutí 

na stránkách AS FTOP. Za Bc. Karolínu Dumskou byl v těchto volbách zvolen za magisterské 

a bakalářské studenty Jaromír Valtr s mandátem od 4.6. 2019.  

 



 

3. První čtení návrhu rozpočtu FTOP 2019 

Předsedkyně  představila  přítomným  návrh  rozpočtu  poskytnutým  děkanem  doc.  Ing. 

Vladimír  Kočí,  Ph.D.,  MBA.  Byly  projednány  rozdíly  v rozpočtu  oproti  minulému  roku 

a případné možné  změny  pro  vyvarování  se  případných  dalších  úprav.  Návrhy  na  změny 

předsedkyně projedná s děkanem, aby mohlo dojít ke schválení finální verze rozpočtu již na 

dalším zasedání akademického senátu. 

 

4. Projednání změny VŘ AS FTOP 

Byly prodiskutovány možné změny VŘ AS FTOP po vzoru ostatních senátů VŠCHT na podnět 

člena  AS  VŠCHT  Ing.  Lukáše  Tůmy.  Hlavní  změna  by  se  týkala  voleb  do  studentské  části 

akademického senátu, kdy by se každý rok volila polovina členů (z každé studentské volební 

skupiny  jeden) a tím se docílilo  lepší kontinuity předávání  informací mezi novými a starými 

senátory.  Předsedkyně  navrhla,  aby  v případě  provedení  změn  byly  studentské  volby 

organizovány/formálně  zaštítěny  studentským místopředsedou.  Proběhla  krátká  diskuse  o 

možných důsledcích  těchto  změn a důvody proč nebyly  tyto  změny  schváleny předchozím 

senátem.   

 

 

Úkoly: 

 Předsedkyně  navrhne  termín  příštího  zasedání  (červenec  2019)  po  dohodě 

s děkanem  a proděkanem  pro  styk  s průmyslem  a  zahraniční  styky  a  to  před 

konáním příštího kolegia děkana (tj. 18. 6. 2019). 

 Předsedkyně projedná návrhy změn VŘ a JŘ AS FTOP s děkanem. 

 

 

 

 

Zapsal:                 Za správnost: 

Ing. Zdeněk Varga              Ing. Eva Mištová, Ph.D. 


